
Jaarverslag secretariaat 2017 

In april 2017 heeft de toenmalige secretaris haar taken neergelegd. In juni 2017 is er 

een nieuwe secretaris door de ALV gekozen. Er wordt gewerkt aan vereenvoudiging en 

transparantie van de administratie. 

De organisatie en toegankelijkheid van de diverse mailadressen van het bestuur en 

secretariaat zijn veranderd om transparantie binnen het bestuur te vergroten. De 

verslaglegging van bestuursvergaderingen is openbaar gemaakt. Echter door 

bestuurswisselingen en het ontbreken van een voorzitter is dit de laatste maanden van 

het jaar blijven liggen. 

De ledenadministratie is opgepakt door een actief lid lid van de vereniging en dit loopt 

goed. Om aan de nieuwe privacy wetgeving te voldoen die op 25 mei 2018 ingaat, is het 

aantal kaderleden dat inzage heeft in de ledenadministratie teruggebracht zodat duidelijk 

is wie wel en niet inzage hebben in persoonsgegevens van leden. 

De zwemvisie is behandeld in de gemeenteraad. De zwemvisie is aangenomen, met een 

aantal moties, waaronder de motie ’niet of maar waar’. Het onderzoek naar de behoefte 

aan zwemwater zal zich hierdoor niet alleen richten op hoeveel capaciteit er voor welke 

doelgroep nodig is, maar ook waar het beste uitgebreid en of nieuw gerealiseerd kan 

worden. De financiële gevolgen voor uitbreiding moeten helder worden, zodat de raad 

besluiten kan nemen in de voorjaarsnota van 2019. Samen met de VSU zal een opzet 

worden gemaakt voor het onderzoek over de behoefte en benodigde capaciteit. En met 

de VSU wordt verder nagedacht over hoe de verenigingen betrokken blijven.  

 


